
 

 Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 24. februar 2011 hos Thomas 

 
 Tilstede var Bjarne Plambech nr. 45, Jørn P. Madsen nr. 7, Thomas Jørgensen,nr. 46,  Inger 

 Godtfredsen nr. 2, Søren Folman  nr. 15 og Annette Foldberg nr. 10 

 

 Ad 1 Godkendelse af referat: Referatet  og dagsordenen blev godkendt. 

 Ad 2.  Meddelelser  : Jørn havde fra kommunen modtaget en  ejendomsvurdering for 

 fællesarealet (3.866 m2 ). Vurderet til nul. Munkerisparken består af 61 matrikler. Denne 

 vurdering kan betyde noget ved folks eventuelle udvidelse af deres huse (ca. 200 m2 pr. 

 husstand). 

 Ad 3. Daglig drift: Aftalen med spejderne fungerer i det store og hele, meddelte Inger. 

 Nye krav til kommunen: 1. de store træer mellem nr. 56 og 58 og nr. 64 og 66 bør  

             opstammes. 

2. Stisystemet mellem Munkerisparken og Skovgårdsvej er 

                                                                      rimeligt ufremkommeligt , bla. bør brombærbuskene 

                                                                      beskæres kraftigt. 

 Ad 4. Kommunekontakt: Jørn har haft kontakt med Rie Lind fra Tenknisk Forvaltning. 

 Denne oplyste, at den offentlige registrering af foreningen tegnes af formanden for 

 Grundejerforeningen . 

 Annette har stilet brev til Jan Olesen fra Park / Vej i kommunen angående de 4 punkter, som 

 kom frem på sidste bestyrelsesmøde (se referat fra 19/1 2011). Jan Olesen har lovet svar i 

 den nærmeste fremtid. Annette underretter bestyrelsen, når svaret foreligger. 

 Ad 5. Konvertering til fjernvarme: Opgaven for det hurtigtarbejdende udvalg, bestående 

  af Jørn og Susanne Jørgensen nr. 47 er flg: Hvor mange i Munkerisparken er interesseret i 

 fjernvarme ? Det skal være en uforpligtende tilkendegivelse.  Interessant er det jo, hvad det 

 vil koste den enkelte husstand ? 

 Ad 6. Generalforsamlingen 2011: Vilhelm Jørgensen (nr. 70) foreslås som dirigent. 

 Jørn sender udkast til  formandens beretning til bestyrelsens medlemmer (til høring) 

 Regnskab er OK. Ingen rettidigt indkomne forslag. Uændret kontingent – årsag: dejligt med 

 pufferordning og visse kontrakter skal forhandles i 2012 med mulige stigninger i pris. 

 Suppleantforslag: Jimmie Prahl (nr. 32). Denne er villig til at stille op. 

 Revisor: Flemming Petersen (nr. 8) – Revisorsuppleanter: Ebbe Lützen (nr. 41) og Lise 

 Friis (nr. 54) 

 Ad 7 Økonomi: OK 

 Ad 8. Eventuelt: Det skal meddeles formanden, hvem der fraflytter/ tilflytter 

 Munkerisparken. 

 Velkomstpakke bør sendes ud til nye beboere i Munkerisparken. 

 Elektronisk E-mail kan fordres nu om dage. Jørn nævner og varsler det i sin beretning i år. 

 Da det kræver vedtægtsændring, kan det først vedtages næste år. 

 Bestyrelsen mødes d. 7. marts  kl. 19.00 i Galleriet, d.v.s. en halv time før 

 generalforsamlingens start. Ingen servering ved generalforsamlingen. 

  

  

 

 Mødet sluttede kl. 20.15                                        Referent: Annette Foldberg 


